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Abstract (en)
[origin: WO8804235A1] The cell is comprised of the combination of a variable volume chamber (1) connected to a pressure sensor (5) on the one
hand and to at least a pair of valves (7, 9) each associated with a restriction (8, 10); the volume variation being obtained by means of a piston
actuated by an eccentric (3) integral with the rotor of a motor (4). Such a cell operates as a pump, provides for the motor timing, determines the
viscosity of a fluid, controls the homogeneity of the fluid, etc. The invention applies particularly to ink jet printing techniques.

Abstract (fr)
L'invention concerne une cellule comportant une chambre à volume variable et un circuit d'alimentation fluide d'une tête d'impression à jet d'encre
qui en est équipé. Une telle cellule est constituée par la combinaison d'une chambre (1) à volume variable reliée à un capteur de pression (5) d'une
part, et à au moins un couple de vannes (7,9) associé chacun à une restriction (8,10); la variation du volume étant obtenue au moyen d'un piston
actionné par un excentric (3) solidaire du rotor d'un moteur (4). Une telle cellule fonctionne en pompe, permet le calage du moteur, détermine la
viscosité d'un fluide, contrôle l'homogénéité du fluide, etc. L'invention s'applique notamment aux techniques d'impression par jet d'encre.
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